



擷秀学院 2400 SAT Learning Center

Head office: 75-27 Parsons Blvd, Fresh Meadows, NY 11366 Tel: (718) 886-8638

Bayside Branch: 35-16 Bell Blvd, Bayside, NY, 11361 Tel: (718) 683-5318

Long Island Branch: 18 Jackson Ave, Suite 5, Syosset, NY 11791. Tel: (516) 364-1668

Website: www.2400satcenter.org



擷秀学院课后补习-英文, 数学, 科学, ESL/ELL (针对 2-8 年级) (上课地点: 75-27 Parsons Blvd)

	周一	周三	周五	周六
3-8年级	4:00pm-5:00pm	4:00pm-5:00pm	4:00pm-5:00pm	9:00am-10:00am
补习时间表	5:00pm-6:00pm	5:00pm-6:00pm	5:00pm-6:00pm	10:00am-11:00am
	6:00pm-7:00pm	6:00pm-7:00pm	6:00pm-7:00pm	11:00am-12:00pm
				12:00pm-1:00pm
				1:00pm-2:00pm
				2:00pm-3:00pm
				3:00pm-4:00pm

擷秀学院是一所拥有 20 多年教学经验的张老师创建并任教的补习中心, 帮助无数学生取得了 SAT 高分, 并且申请到理想的大学, 我校有各科的补习, 包括 SHSAT, SAT, ACT, AP, 学校单科和各类竞赛的补习, 另有学术规划!

课后辅导班 (实体课或者网课)

- 针对 2-8 年级学生, 补习学校的数学, 英文和科学! **\$40/每小时!** 一班最多 3 个学生, 按月报名, 一周可选一小时或多小时。一个月报 **10 个小时以上学费 10%优惠**, **20 个小时以上学费 20%优惠。**



擷秀学院 2400 SAT Learning Center

Head office: 75-27 Parsons Blvd, Fresh Meadows, NY 11366 Tel: (718) 886-8638

Bayside Branch: 35-16 Bell Blvd, Bayside, NY, 11361 Tel: (718) 683-5318

Long Island Branch: 18 Jackson Ave, Suite 5, Syosset, NY 11791. Tel:(516) 364-1668

Website: www.2400satcenter.org

2400 SAT Learning Center After School Math English Science, ESL/ELL Tutor (G2-G8) (Location: 75-27 Parsons Blvd)

	Monday	Wednesday	Friday	Saturday
G3-G8	4:00pm-5:00pm	4:00pm-5:00pm	4:00pm-5:00pm	9:00am-10:00am
tutor	5:00pm-6:00pm	5:00pm-6:00pm	5:00pm-6:00pm	10:00am-11:00am
schedule	6:00pm-7:00pm	6:00pm-7:00pm	6:00pm-7:00pm	11:00am-12:00pm
				12:00pm-1:00pm
				1:00pm-2:00pm
				2:00pm-3:00pm
				3:00pm-4:00pm

- Mr.Zhang is the founder of 2400 SAT Learning Center, a renowned private center that prepares students to achieve their academic goals.
- For over 20 years, he has taught and is teaching a multitude of different math disciplines. This includes SAT math, American Mathematic Competition (AMC) tests, Algebra, Geometry, Pre-Calculus, AP Calculus, and more.
- Our centers offer a variety of classes beginning with 2nd grade students who are looking to excel in math and reading beyond the elementary school level.
- Additionally, we offer classes to prepare students for the state tests as well as the SHSAT. Beyond the junior high school level, our center offers SAT/ACT test prep along with AP courses and college consulting.

After School Tutor Program: (in-person or online)

For students in grades 2-8, we offer math, english , science and ESL/ELL tutors!

The tuition will be **\$40 per hour** and there is up to 3 students in each class. Register monthly and choose up to 1 hour or more hours per week.

If you pay **more than 10 hours** a month, you can get a **10% discount**, **more than 20 hours** a month, you can get a **20% discount**.

